
Referat fra bestyrelsesmøde den 23. november 2021

Deltagere: Jan-Ole, Helle, Heidi, Karna, Flemming, Lennart og Birte.

Pkt. 1 Småsnak og spisning.

Pkt. 2 Orientering fra Varmemester:
Beskæring af træerne er udført, denne opgave kostede 95.000 kr.
Der er intet galt med de træer vi har ud til Gildhøj, de holder i mange år fremover.
Der er 6 udestuer, 14 skure i baghaven og 6 carporte som er godkendte.
Der er blevet sat rådgivere på sagerne om Unit, affaldssortering og udskiftning af gulve med varme nedlagt.
Tjek af vores tage bliver i uge 8/9 2022.
Der er fraflytning i nr. 90. 

Pkt. 3 Orientering fra formand:
Der er OB møde den 7.12.2021.
På det OB møde skal der tales om hvordan driften fremadrettet skal være. Vi vil gerne have at Helle er på 
vores kontor en gang om måneden. 

Der er ændringer i reglerne for Repræsentantskabet. Det vil ikke være kommunen der udpeger den person 
der skal repræsentere kommunen, men fremover er det Repræsentantskabet. Det betyder, at vi skal ændre
vores vedtægter.

Snak om hvordan og hvem der tidligere rensede vores tagrender, der står ikke noget i vores 
vedligeholdelsesreglement.

Der er ekstraordinært afdelingsmøde i Dammene. 

Lodtrækning om de tre komfurer. Der var fire der gerne ville købe komfurerne.
Der var fire lodder fra 1 til 4. Heidi trak nr. 3 for Britt, Lennart trak nr. 4 for Kurt, Flemming trak nr. 2 og 
Karna trak nr. 1.
Det var derfor, Britt, Flemming og Karna der kunne købe komfurerne.

Pkt. 4. Udpegning af medlemmer til repræsentantskaber.
Jan-Ole, Flemming, Karna og Heidi er medlemmer af repræsentantskabet.

Pkt. 5. Juletræstænding.
Heidi er tovholder.
Der bliver købt æbleskiver, gløgg etc. 

Pkt. 6. Eventuelt.
Rengøring den 2. december. Kl. 10. Jan-Ole, Birte og Karna.

Evt.
Intet
Næste møde den 18. januar 2022 kl. 17.30
Mad: Heidi

Hilsen Karna


